

UEM Edgenta: Memacu Perkembangan Teknologi Merentasi Sempadan

UEM Edgenta Berhad, syarikat Pengurusan Aset dan Penyelesaian Infrastruktur terkemuka di rantau ini, telah memeterai Memorandum Perjanjian Penerokaan Perniagaan tiga pihak bersama Sumitomo dan Softbank bertujuan untuk memasarkan dan meningkatkan penawaran perkhidmatan serta penyelesaian teknologi melalui perkongsian strategik tiga pihak

KUALA LUMPUR, 19 Oktober - UEM Edgenta Berhad (“UEM Edgenta” atau “Syarikat”), syarikat Pengurusan Aset dan Penyelesaian Infrastruktur yang terkemuka di rantau ini, melalui anak syarikatnya, Edgenta NXT Sdn Bhd (“Edgenta NXT”), telah memeterai Memorandum Penerokaan Perniagaan (“MOBE”) tiga pihak bersama Sumitomo Corporation Asia & Oceania Pte. Ltd, Cawangan Kuala Lumpur (“Sumitomo”) dan Softbank Corporation (“Softbank”), bertujuan untuk memanfaatkan perkongsian strategik perniagaan dan teknologi global bagi mewujudkan penyelesaian bandar pintar dan mampan pada masa hadapan.

Sumitomo Corporation ialah syarikat perdagangan dan pelaburan global Fortune 500 yang terkemuka dengan kehadiran di 66 negara di seluruh dunia dan mempunyai operasi dalam produk logam, infrastruktur, sistem pengangkutan & pembinaan, media dan digital, kediaman dan hartanah, perkhidmatan kewangan, logistik, tenaga, sumber mineral, industri kimia dan elektronik. Manakala, SoftBank merupakan syarikat induk konglomerat multinasional Jepun yang menyediakan perkhidmatan telekomunikasi dengan gabungan teknologi canggih untuk membangun dan mengendalikan perniagaan baharu di Jepun dan di peringkat global.

UEM Edgenta adalah syarikat Pengurusan Aset & Penyelesaian Infrastruktur terkemuka dengan kehadiran di 6 pasaran teras - Singapura, Taiwan, Indonesia, Malaysia, India, UAE dan baru-baru ini Kerajaan Arab Saudi dengan tujuan untuk menjadi pemboleh utama bagi Bandar Pintar dan Penyelesaian Mampan, sejajar dengan matlamat Syarikat untuk menjadi syarikat penyelesaian yang didayakan teknologi menjelang 2025.

Kerjasama pelbagai aspek ini akan membantu mempercepatkan matlamat perniagaan dan membolehkan pelanggan merasai pengalaman terbaik bagi setiap syarikat: Pengurusan Aset & Pembangunan Infrastruktur, Jentera & Peralatan Perindustrian, Pemajakan & Pembiayaan Aset Komersial, Teknologi dan Penyelesaian Digital, serta kehadiran global yang kukuh.

Dalam dunia yang didorong oleh pengkomputeran awan, data, dan teknologi, pengurusan aset & kemudahan terkemuka masa hadapan akan memerlukan prinsip baharu untuk memastikan mereka tangkas, autonomi, dan berdaya saing. Edgenta, Sumitomo, dan SoftBank akan menghadapi cabaran ini bersama-sama dengan menawarkan penyelesaian bandar pintar dan mampan hujung ke hujung

yang merangkumi awan, Internet of Things dan AI dalam mengoptimumkan penggunaan tenaga, meramalkan kegagalan aset, dan mengautomatiskan tugas pesanan kerja berdasarkan pembelajaran mesin dan data masa nyata. Pelanggan akan dapat mempercepat transformasi perniagaan dan digital mereka dengan memanfaatkan keupayaan pelengkap pihak-pihak, daripada perundingan, penggunaan teknologi, dan pengurusan operasi untuk mengawasi aset dan kemudahan mereka.

"Aliran pendapatan di Asia Tenggara memberangsangkan walaupun pandemik baru-baru ini, dan ianya kini boleh dianggap sebagai pasaran matang di kebanyakan bahagian. Kini tiba masanya untuk kami meneroka pasaran antarabangsa di mana kami melihat banyak peluang pembangunan dan pertumbuhan yang menarik," kata Syahrudin Samsudin, Pengarah Urusan/Ketua Pegawai Eksekutif UEM Edgenta.

Buku pesanan Syarikat direkodkan berjumlah RM10.5 bilion dan UEM Edgenta terus memenangi kontrak baharu pada separuh pertama TK2022. Pasaran antarabangsa dan kontrak yang didayakan teknologi terus menerajui kemenangan kontrak baharu, kedua-duanya menyumbang kepada lebih daripada 70% kontrak baharu ini, membuktikan pengembangan pasaran antarabangsa Syarikat dan menjadi strategi syarikat penyelesaian yang didayakan teknologi.

Syarikat berusaha untuk memacu pertumbuhan berdaya tahan melalui penyelesaian yang didayakan oleh teknologi dan menjadi pemboleh Penyelesaian Bandar Pintar dan Mampan di seluruh operasinya di samping meneruskan transformasi digital melalui Edgenta NXT dan menyediakan pasaran yang lebih luas dengan penyelesaian perkhidmatan dan teknologi hujung ke hujung di seluruh Malaysia, Singapura, Indonesia, Taiwan, India, Emiriah Arab Bersatu dan Kerajaan Arab Saudi.

-Tamat-

Mengenai UEM Edgenta Berhad

UEM Edgenta (www.uedgenta.com) adalah syarikat Pengurusan Aset dan Penyelesaian Infrastruktur terkemuka di rantau ini dan anak syarikat UEM Group. Disenaraikan di Pasaran Utama Bursa Malaysia Securities Berhad (KLSE: EDGENTA), kepakaran kami meliputi bahagian Healthcare Support dan Property & Facility Solutions, serta Infrastructure Services yang merangkumi penyelesaian untuk lebuh raya dan rel, termasuk pengurusan projek dan perkhidmatan kejuruteraan menerusi OPUS Consultants.

Berpandukan visi 'Edgenta of the Future 2025', rangkaian menyeluruh perkhidmatan perniagaan UEM Edgenta didorong oleh kemajuan teknologi sepanjang kitaran hayat aset perniagaan termasuk perundingan, perolehan & perancangan pembinaan, operasi & penyelenggaraan, serta pengoptimuman, pemulihan dan naik taraf. Penyelesaian digital merentasi pelbagai industri meletakkan UEM Edgenta sebagai peneraju untuk menjadi Syarikat Penyelesaian Berdaya Teknologi dengan tumpuan pada penjagaan kesihatan menjelang 2025.

UEM Edgenta mempunyai kehadiran operasi di Malaysia, Singapura, Indonesia, Taiwan, India, Emiriah Arab Bersatu dan Kerajaan Arab Saudi.